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På förrförra kommunfullmäktige den 1 6/9, tog fullmäktige efter en votering ett bifall för en av
mig inlämnad motion. Det handlade om att utreda olika konsekvenser av en omställning av
äldreomsorgen i vår kommun. Detta ur en demografisk och geografisk aspekt.

Vi hade vid tillfället en överbeläggning av vårt korttids-boende, och en kösituation till vårt
demensboende i kommunen. Vid tillfället stod tre personer sedan något halvår i kö för ett
särskilt boende. Alla prognoser pekar på en för vår kommun ökande andel äldre som kommer
att efterfråga olika nivåer av äldreomsorg, även särskilt boende.

Hur har arbetet med den av fullmäktige beslutade utredningen gått?

Vilka effekter av en omflyttning av verksamheter har den beslutade utredningen visat på?

Jag vill se dig presentera en slutsats av den beslutade utredningen. Speciellt viktigt blir detta
då jag förvånas av att omflyttningen tycks vara pågående. Detta pekar på en bristande respekt
för av fullmäktige fattade beslut, och inte minst för den kösituation till äldreomsorgen detta
medför

Gruppledare (S)
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